



# Protokoll Styremöte LP4 LV4

## Närvarande

Ordförande:	Gustav Eriksson
Vice ordförande:	Hanna Johansson
Kassör:	Martin Andersson
Informationsansvarig: (frånvarande)	Tage Berdenius Norström
Utbildningsansvarig:	Alexander Back
Arbetsmarknadsansvarig:	Malin Stenbom
SAMO:	Leon Larsson

## 1. Formalia

- i.** Ordförande Gustav Eriksson förklarar mötet öppnat kl. 11.59
- ii.** Mötet godkänner dagordningen – Ja
- iii.** Föregående mötesprotokoll – Ja
- iv.** Inadjungeringar – Nej
- v.** Veckans grej – Friterade Kanelbullar

## 2. Dagsformsrunda och lägeskoll

**Malin:** Mår bra

**Hanna:** Mår bra, sover mycket

**Alex:** Mår bra, lite stressad

**Martin:** Mår bra, HoC är bäst

**Leon:** Mår bra, bakis

**Gustav:** Lite stressad över kandidat, men pepp på cortegé

**Tage:** Frånvarande

## 3. Meddelanden

## 4. Post



## 5. Mötesrapporter

**Alex**, Sn – Mottagning, kontakta bof. Bestämt datum för pluggfika och jobbat med masteransvarig.

Ordförandelunch – Nya apparater till labbsalar, företag vill middagssponsra, många anmälda till disciplinnämnden (stor ökning), mer grupprum behövs

Byta ut PA – Ny PA efter dec ser det ut som.

**Gustav**, KU i måndags – Omorganosation av institutioner (Klar i höst).

Mottagningen diskuterades, bland annat nollbricksrivning.

Programansvariggrejen. Kontrakten är på treårsbasis där de antingen väljs om upp till tolv år eller avsätts, Calle

**Malin**, Ernst-utveckla mentorsprogrammet. iChem sponsra middag?. BTD ordnar sin mäsja själv. Spons till jubileumet går segt.

**Hanna**, Möte med KAOS, angående senaste händelserna.

**Leon**, -

**Martin**, -

## 6. Avstämning av att-göra-listan

**Alla**, arrat Ohmsitts! Bra respons,

**Gustav**, gått på möten och incidenthantering

**Malin**, har jobbat med ERNST om nya kylar till Gt/Spritis, kontaktat med FARM, sponsorskyltar har getts till HA, bilder till modulen,

**Hanna**, sammanfattade sopprumsreglerna, äsknings- och motionsmallarna,

**Tage**,

**Alex**, fått reda på mer om SN roll under mottagningen, mejlat mycket,

**Martin**, fixat med äsknings- och motionsmallarna med Hanna,

**Leon**, bokat möte med McMauns, pratat med KAOS om incidenten, bokat möte gällande pHadderkontraktet

## 7. Val av representation

Ingen



## 8. Fastställande av beslut: Åtgärd

*Styret beslutar*

*att dra in access och nycklar från Andreas Törnell, Nicklas Österbacka och Agaton Fransson*

*att stänga av Agaton Fransson och Nicklas Österbacka från sitt arbete i KAOS under den resterande läsperioden*

## 9. Diskussion – Motions- och äskningsmall samt motionslunch

Skicka ut mejl gällande hur detta kommer gå tillväga, styrelsen kommer sitta i styretrummet och tar emot motionsförslag,

## 10. Diskussion – May the fourth

Väljer att promota GPs evenemang den eftermiddagen, budgeten går till att hjälpa GP med sitt arrangemang

## 11. Genomgång av att-göra-listan

**Alla,**

**Gustav,** slutgiltig kallelse till Sektionsmötet

**Tage,**

**Malin,** Sammanställa ERNST KARG frågorna från Studentrösten, fixa med meddelandet till sektionsmötet

**Hanna,**

**Alex,**

**Leon,**

**Martin,** färdigställa kassaskåpen,

## 12. Mötesplanering

Ordföranderåd – 4/5

Styrelsemöte – 5/5

## 13. Övriga frågor



- I. Nycklar – Hanna byter nyckel med Nicklas för att han skall kunna fortsätta sitt arbete med bokföringen
- II. Programråd – Calle vill ha två studentrepresentanter
- III. Sektionsmötet – Hålla kontakten
- IV. Skyddshelgon till Cortégen -
- V. Budgeterna – kommittéerna är långsamma med att lämna in budgetarna,

## **14. Mötets avslutande**

Ordförande Gustav Eriksson avslutar mötet kl. 12:56